



EMIS 普吉皇家大学国际教育处  
PHUKET RAJABHAT UNIVERSITY



普吉皇家大学国际教育处

Office of Educational Management for International Students, Phuket Rajabhat University

# 普吉皇家大学



普吉皇家大学位于普吉直辖县那斯达区提卡沙蒂路，占地面积约354莱，78平方瓦，原名“普吉师范学院”，学校创办于1971年6月9日。时值普密蓬·阿杜德国王在位25周年庆祝日，教育部根据第三个五年计划：国民经济与社会发展计划（1972-1976），于1971年6月14日宣布成立普吉师范学院，旨在培养教师和教育型人才。

承普密蓬·阿杜德国王陛下圣仁，于1992年2月14日将这所师范学院更名为“皇家学院”。2004年6月14日普吉皇家大学法案2004年发布皇家公告，普吉皇家学院改为“普吉皇家大学”，公告于2004年6月15日正式生效。

普吉皇家大学历经三个阶段，如下：

- 第一阶段 普吉师范学院 1971-1995
- 第二阶段 普吉皇家学院 1995-2004
- 第三阶段 普吉皇家大学 2004年至今



EMIS

普吉皇家大学国际教育处

Office of Educational Management for International Students, Phuket Rajabhat University

# PHUKET RAJABHAT UNIVERSITY



Phuket Rajabhat University is located on an area of 354 rai 78 square wah at Thepkasattri Road, Ratsada Subdistrict, Mueang District, Phuket Province, formerly known as "Phuket Teacher College". The University was established on June 9, 1971 which was the date of the 25th anniversary of the reign of H.M. King Bhumibol Adulyadej the Great. The Ministry of Education announced the establishment of Phuket Teacher College on June 14, 1971. The purpose of the College is to produce teachers and educational personnel according to the policies and goals of the 3rd National Economic and Social Development Plan (1972-1976).

On February 14, 1992, H.M. King Bhumibol Adulyadej the Great gave new name to Phuket Teacher College as "Rajabhat Institute". On June 14, 2004, Phuket Rajabhat University Act B.E. 2547 was published in the Royal Gazette and came into effect on 15 June B.E. 2004, causing the Phuket Rajabhat Institute to change its status to "Phuket Rajabhat University".

Phuket Rajabhat University consists of 3 administration phases as follows:

- The first phase, Phuket Teacher College 1971-1995
- The second phase, Phuket Rajabhat Institute 1995-2004
- The third phase, Phuket Rajabhat University 2004-Present



EMIS

普吉皇家大学国际教育处

Office of Educational Management for International Students, Phuket Rajabhat University

# 国际教育处



留学生教育管理项目是根据普吉皇家大学理事会于2019年5月10日召开的2019年第五次会议决议设立的。目的是为国际学生提供教育管理，促进学校国际化，培养有外语能力的教师、职工和学生，增加教育机会，扩大国际教育、文化交流机会以及建立国际合作。学校于2019学年第二学期首次招收国际学生。

普吉皇家大学留学专业：

- 英语教育
- 理科教育
- 艺术与设计
- 工商管理

# THE “EDUCATIONAL MANAGEMENT FOR INTERNATIONAL STUDENTS” PROJECT



The “Education Management for International Students” Project was established in accordance with the resolution of the Phuket Rajabhat University Council meeting No. 5/2562 on May 10, 2019 with the objectives to manage education for international students and promote the universality of the University. University instructors, personnel, and students are developed in foreign language skills, educational opportunities, international educational opportunities, cultural exchange, and international cooperation. The University initiated this project for international students in the second semester of the academic year 2019.

Opening curriculums for international students:

- Bachelor of Education Program in English
- Bachelor of Education Program in General Science
- Bachelor of Fine and Applied Arts Program in Arts and Design
- Bachelor of Business Administration Program in Entrepreneurship

# 各种费用

## EXPENSES

专业:

- 英语教育
- 理科教育
- 艺术与设计

Curriculum :

- Bachelor of Education Program in English
- Bachelor of Education Program in General Science
- Bachelor of Fine and Applied Arts Program in Arts and Design

	管理费 Foundation Fee	注册费 Registration Fee	宿舍押金 Dorm deposit Fee	宿舍费 Dorm Fee	电费/水费 Utility Fees	学费 Tuition Fee
第一年 1st year	100,000 THB	1,650 THB	2,750 THB	33,000 THB	9,000 THB	65,000 THB
第二年 2nd year	-	-	-	33,000 THB	9,000 THB	65,000 THB
第三年 3rd year	-	-	-	33,000 THB	9,000 THB	65,000 THB
第四年 4th year	-	-	-	33,000 THB	9,000 THB	65,000 THB



# 各种费用

## EXPENSES

专业:

- 工商管理

Curriculum :

- Bachelor of Business Administration Program in Entrepreneurship

	管理费 Foundation Fee	注册费 Registration Fee	宿舍押金 Dorm deposit Fee	宿舍费 Dorm Fee	电费/水费 Utility Fees	学费 Tuition Fee
第一年 1st year	100,000 THB	1,650 THB	2,750 THB	33,000 THB	9,000 THB	71,000 THB
第二年 2nd year	-	-	-	33,000 THB	9,000 THB	71,000 THB
第三年 3rd year	-	-	-	33,000 THB	9,000 THB	71,000 THB
第四年 4th year	-	-	-	33,000 THB	9,000 THB	63,000 THB



# 普吉岛



普吉府位于泰国南部，有着典型的岛屿地形，以其优美的风景、美丽的海滩和清澈的海水而闻名世界，有安达曼海明珠之美誉。此外普吉府交通便利，旅游设施完善。普吉岛是泰国最大的岛屿，位于泰国西海岸安达曼海与印度洋交流处，面积约543平方公里，南北最长约48.7公里，东西最宽约21.3公里。普吉岛分为3个县，分别是普吉直辖县、它朗县和甲涂县。

普吉府处于热带季风气候区，受西南季风和东北季风影响，全年炎热潮湿。分为两个季节，雨季4-11月，夏季12-3月，平均气温26.7-28.6摄氏度。



# PHUKET PROVINCE



Phuket is a province in the southern part of Thailand. It is an island and a world-famous tourist destination for the beauty of the scenery and beaches as well as clear water with complete tourism facilities. Phuket is therefore named as the pearl of Andaman Sea. Phuket is Thailand's largest island located on the western coast of Thailand in Andaman Sea in Indian Ocean. It has an area of approximately 543 square kilometers. The length of Phuket Island measured from north to south is approximately 48.7 kilometers and the widest measure from east to west is approximately 21.3 kilometers. Phuket is divided into 3 districts, Muang Phuket District, Thalang District, and Kathu District.

Phuket Province has an equatorial climate, southwest monsoons, and northeast monsoons. The weather is hot and humid throughout the year. There are 2 seasons, the rainy season, from April to November, and summer, from December to March. The average temperature is 26.7 - 28.6 degrees Celsius.



Office of Educational Management for International Students  
Phuket Rajabhat University  
21 Moo 6. Radsada Sub-district Thepkrasattri Road, Muang District, Phuket, Thailand 83000

Website: [emis.pkru.ac.th](http://emis.pkru.ac.th)  
E-mail: [emis@pkru.ac.th](mailto:emis@pkru.ac.th)  
Facebook: [@pkru.emis](https://www.facebook.com/pkru.emis) (EMIS PKRU)



EMIS

普吉皇家大学国际教育处

Office of Educational Management for International Students, Phuket Rajabhat University